
Premalo časa in preveč splošno
Še slab mesec nas ločl od desetega, jubilejnega
kongresa Zveze socialistične mladine Slovenije, ki bo
tokrat v Novl Gorici od 12. do 14. oktobra. Kongres
pravzaprav pomeni logično nadaljevanje vsega, kar
mladi počnejo v okvlru in izven svoje organizaclje.
Okrog trl mesece so mladl v osnovnih organizacijah
razpravljali o kongresnlh dokumentlh In v tem času
se je nabrala koplca pripomb, med njimi seveda tudl
precej tehtnih.

Končno ni vseeno, ali vsaj
ne bi smelo biti, kakšna bosta,
denimo, resolucija, kot izho-
dišče za delovanje mladih v
naslednjih letih, in statut, kot
odraz vsebine resolucije.

In kako se na kongres pri-
pravljajo mladi v občini Cen-
ter?

Predvsem so se več ali manj
v vseh občinskih konferencah
znašli v precej neprijetnem
položaju. Kongresni doku-
menti so namreč zagledali be-
li dan šele v zgodnjem polet-
ju. Čas poletja pa je seveda
čas počitniškega mrtvila, ko
je pravzaprav kjerkoli po šo-
lah nemogoče karkoli naredi-
ti, ker seveda tam ni nikogar.
Podobno pa je tudi v delovnih
organizacijah čas dopustov,
pa če je tema, ki bi jo želeli
obravnavati še tako pomemb-
na. V bodoče bodo pri repu-
bliški konferenci vsekakor
morali misliti tudi na to, če
hočemo, da bodo na kongresu
sprejeti dokumenti res ogle-
dalo interesov mladih.

Čas, ki je bil še na razpolago
za izvajanje javne razprave o
kongresnih dokumentih, je

bil torej izredno kratek. Javna
razprava je sedaj tik pred zak-
ljučkom, vendar v naši občini
ni o dokumentih razpravljalo
kaj dosti več kot petina vseh
osnovnih organizacij ZSMS.
Pri vsem tem je treba dodati
še, da je pri občinski konfe-
renci delovala vrsta delovnih
skupin, ki so po svojih močeh
pomagale voditi javno razpra-
vo v osnovnih organizacijah.

Katere so bistvene pripom-
be na kongresne dokumente?
Skorajda v vseh osnovnih or-
ganizacijah so enotnega mne-
nja, da so predlagani doku-
menti preveč splošni, prema-
lo konkretni. Mladi v zapisa-
nem ne najdejo sami sebe,
izhodišč za svoje delo. Skrat-
ka resolucija bržkone ni tisto,
kar bi resolucija zveze sociali-
stične mladine v tem trenut-
ku morala biti. Če kje, potem
je čas, da v mladinski organi-
zaciji prenehajo s praznim fra-
zarjenjem, besedami zaradi
besed. Nemara je prav kritič-
nost, ki so jo mladi pokazali,
ko so razpravljali o dokumen-
tih, velik in pomemben korak
naprej, saj doslej marsikje niti
tega ni bilo.

Še najmanj konkretno ozi-
roma najbolj splošno napisa-
no in zato izredno šibko pa je
napisano poglavje, v katerem
je govora o družbenoekonom-
skih odnosih. Gre za področ-
je, ki bi ga prav gotovo morali
obdelati najbolj temeljito,
predvsem pa konkretno, saj je
to področje eno izmed bolj
pomembnih področij v delo-
vanju mladinske organizacije
kot politične organizacije. Po-
leg tega je največ osnovnih or-
ganizacij ZSMS v občini Cen-
ter (pa tudi v drugih) prav v
delovnih organizacijah.

Tako torej, precej je zapisa-
nega tudi v dokumentih zveze
socialistične mladine. Vendar
kaj malo pomagajo pusti, de-
klarativni stavki, v katerih
mladi ne vidijo sebe in svoje-
ga dela in iz katerih ne sledijo
konkretni programi za delo-
vanje. Zato tudi v mladinski
organizaciji marsikaj ostane
le zapisano. Kljub nezado-
voljstvu mladih z osnutki
kongresnih dokumentov, ki
so medtem seveda tudi doži-
veli nekaj sprememb, pa bo
kongres vsekakor prinesel ne-
kaj novosti, tako, denimo,
klube štipendistov, spremem-
be pa se bodo pojavile tudi v
zvezi s klubi študentov, me-
dobčinskimi sveti ZSMS in še
kaj. Za začetek so te novosti le
na papirju, od koder je včasih
do resničnosti precej dolga
pot, ali pa (in ne le v mladin-
ski organizaciji) precej stvari
ostane le zapisanih.
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